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Onderdeel: 

Datum: 

Notulist: 

Jaarvergadering Hollandia T 

9 november 2023 

K. Kooij (Secretaris) 

Kenmerk: 

Locatie: 

2023 

Kantine Hollandia T 

 

Aanwezig: 

A. Hoorn 

K. Kooij 

F. Bakker 

S. Groot 

N. Entes 

K. den Das 

J. Felius 

 

Afwezig: 

J. Felius 

Voorzitter 

Secretaris 

Penningmeester 

Ledenadministratie 

Accommodatie 

Technische commissie 

 

 

 

Wedstrijdsecretariaat 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nr.  Actie  

01 Opening  

- Arnold (voorzitter) opent de vergadering om 20.30 uur en heet alle aanwezigen 

van harte welkom.  

 

   

02 Mededelingen / ingekomen stukken  

 Arnold:  

- Mooie opkomst, zo’n 50 aanwezigen.  

   

   

03 Notulen jaarvergadering 2023  

- Er stonden geen actiepunten in. Geen op- of aanmerkingen vanuit de aanwezigen. 

Vastgesteld. 

Vraag vanuit aanwezige: wat is de tegemoetkoming vanuit de gemeente op de 

LED-verlichting B-veld? Dit is een financiële tegemoetkoming.  

Wat is de omzet van de Hemelcup? Komt terug bij agendapunt 5.  

 

   

04 Gang van zaken  

 

- 

 

- 

 

 

- 

 

- 

 

- 

 

 

- 

 

- 

- 

- 

- 

- 

 

Terugblik: 

Kampioenschap JO15-1 was een mooi hoogtepunt. Als JO16 team spelen zij  

inmiddels nu in de hoofdklasse.  

1e elftal: dieptepunt was het voortijdig afstand nemen van de hoofdtrainer Jan 

Berkhout. Jeffrey Androg is de nieuwe trainer zijn contract wordt uit tevredenheid 

verlengd. Ook ton Kruijer verlengd. Verzorger neemt afscheid einde seizoen 

We hebben een mooie samenwerking met AZ. Er is o.a. een clinic geweest voor 

spelers en trainers.  

Leoni is nieuwe kantinecoördinator voor de zaterdag. Arnold spreekt zijn dank uit 

voor het oppakken van deze taak.  

ATB Challenge had een mooi deelnemersveld, mooi evenement. € 4000 

geschonken aan onze vereniging. Van de schenking in 2022 wordt een tegelpad 

aangelegd tussen B- en D-veld. Voor 2023 wordt de besteding nog bekeken.  

Hemelcup heeft ongeveer 30.000 euro opgebracht. Een behoorlijke financiële 

impuls voor onze vereniging.  

Rabo Clubsupport: 1600 euro geschonken. 

Johan Hoogeboom dank voor het donateurs werven.  

Vomar club is koning actie: 8000 euro verdeeld over 3 verenigingen.  

Clubvan100 feestavond voor leden is op 18 november. Cv100 sponsort 40 

coachjassen voor in de zomer.  

 

 



 Jaarvergadering 2023 

Notulen  
 

Voetbalvereniging Hollandia T 
Sportlaan 4, 1747 GS Tuitjenhorn 

Tel. +31 (0)226-39 17 89  

secretaris@hollandia-t.nl - www.hollandia-t.nl  

Notulen jaarvergadering 2023 2 van 3 

 

 

- 

 

- 

- 

 

- 

 

 

Vooruitblik: 

Arjan Wisse en Peter Entes coördineren de bovenbouw van de jeugdteams met 

trainingsinhouden.  

Dick Klepper heeft Danny Burger opgevolgd als TC-lid. 

Het sponsorcontract van de Vomar loopt af en we zijn in onderhandeling over het 

verlengen van het contract. 

Er zijn plannen voor verduurzaming van onze verenigingsgebouw met alle 

bijdragen die wij hebben ontvangen. Frits presenteert een 3-jaren plan bij 

agendapunt 5.  

   

05 Financieel verslag   

 

 

- 

 

- 

- 

- 

- 

 

 

- 

- 

 

 

 

 

 

Frits presenteert het resultaat van seizoen ’22-’23: 

Baten: 

De kantineomzet is gestegen, mede te danken aan het vaker inzetten van muziek 

in de kantine zo’n 4x in het jaar.  

Sponsorbijdrage zijn gegroeid, meer sponsors.  

Hogere opbrengsten Hemelcup.  

Bijdrage gemeente voor verlichting B-veld. 

Aantal subsidies draagt hier aan bij.  

 

Lasten: 

Hogere kosten materiaal dan voorgaand jaar.  

Kosten van de reünie 90 jarig bestaan.  

 

Er is een stijging eigen vermogen van €101.000 naar €165.000 in twee jaar tijd.  

 

Het eigen vermogen gaat geïnvesteerd worden d.m.v. een driejarenplan: 

2024: sanitair douches, airco unit, schilderen tribune 

2025: kozijnen, openslaande deuren, glas vervangen kantine 

2026: kleedkamers 1 & 2, sanitair en keuken kantine 

 

Begroting 23-24: 

10k minder inkomsten dan vorig jaar. Corona subsidies zijn gestopt.  

Door investeringen is er een negatief resultaat.  

 

 

 

   

06 Contributievaststelling 2023/2024  

- 

 

 

Er is geen contributieverhoging.  

De vastgestelde contributie: 

Contributie seizoen 2023/2024*:  

Senioren            €    180,- 

JO-19                €     145,- 

JO-17                €     130,- 

JO-16                €     130,- 

JO-15                €     130,-    

JO-14                €     130,- 

JO-13                €     130,-   

JO-12                €     130,- 

JO-11                €     120,- 

JO-8/9/10         €     120,- 

Kabouters          €     60,-  

 

 

   

07 Jubilarissen en bedankjes  
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- 
 
 
- 
 
 

- 

Speler van het jaar: Aris Beers. De prijs beschikbaar gesteld door de Club van 

100. Bart Schuit en Davey (verzorger) zaten in de jury. Bart neemt namens Aris 

de prijs in handen.  

Jubilaris: Koen Hollenberg is 25 jaar lid van Hollandia T. Hij krijgt een beeldje 

overhandigd.  

 

Arnold bedankt middels een lijstje namen de vrijwilligers die gestopt zijn.  

 

08 Bestuursverkiezing en – vaststelling  

- 

 

 

Huidige bestuur blijft, geen aflopende termijnen.   

09 Rondvraag en sluiting  

- 

- 

 

- 

Dick Klepper: De club van 100 heeft 179 leden dit jaar! 

Rens Klijbroek bedankt namens de selectie alle vrijwilligers en bestuursleden voor 

hun inzet. 

P.G.: Wat houdt de samenwerking met AZ in? We kunnen ze benaderen met 

vragen of als er problemen zijn. Ook kunnen ze een demonstratietraining komen 

geven waar trainers van kunnen leren. Jeugdteams doen mee aan een toernooi 

van de AZ Voetbalschool. 

R.B.: Zijn er nog steeds geen plannen vanuit de gemeente om het complex te 

gebruiken voor woningbouw? Die signalen krijgen wij niet, onlangs is er bezoek 

geweest vanuit de gemeente. De grond van het dierenweidje komt voorlopig niet 

beschikbaar. Is geen onderwerp van gesprek.  

N.E.: Bij Hugo Boys kiezen ze er voor om alle thuiswedstrijden tegelijk te plannen 

ivm vrijwilligers en openstelling kantine. Zou dit een idee voor Hollandia T. kunnen 

zijn? Het bestuur heeft dit tijdens een vergadering besproken, maar ziet dit voor 

alsnog niet zitten. Wekelijks voetbal op De Kuil heeft onze voorkeur.  

 

   

 Arnold bedankt alle aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering om 21.22 

uur. 

 

 


